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Industrijskom kompleksu "Majnd park", u okviru kojeg je već otvorena prva fabrika, samo u
narednim mesecima biće potrebno prvih 1.000 radnika raznih zanimanja, a sto inženjera je već
na obuci. Stići će i drugi investitori. Šta donosi to novo poslovno okruženje i da li možemo da
odgovorimo njegovim zahtevima?

  

Kragujevačkom industrijskom parku već su potrebni svi profili mašinske i elektrostruke kao i IT
stručnjaci. "Fakultet inženjerskih nauka ove godine je upisao najviše studenata na celom
kragujevačkom Univerzitetu, što znači da studenti prepoznaju potrebe privrede, potrebe
tržišta. Sve više mladih ljudi hoće da upiše studije inženjerstva i mi na tome gradimo
naše planove", rekao je za RTS prof. dr Dobrica Milovanović, dekan Fakulteta
inženjerskih nauka u Kragujevcu.
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http://www.rts.rs/page/stories/sr/story/13/ekonomija/3348607/industrijski-park-u-kragujevcu-sansa-za-radnike-svih-profila.html

